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Protokół Nr 148/14 
Zarządu Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 18 czerwca 2014 r. 
 
Ad 1) 
Sto czterdzieste ósme posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Robert Mar-
cinkowski o godz. 13:30. 
 
Ad 2) 
Starosta stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest zachowane quorum.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ad 3) 
Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 
Sekretarz Leszek Maliński zaproponował dodanie punktów: 
6 m) Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie nadania wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego”, 
6 n) Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających 
się o awans na stopień nauczyciela mianowanego, 
Skarbnik Eleonora Gościniak zaproponowała dodanie do porządku obrad punkty: 
6 o) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2014 r. 
6 p) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2014-2022  
7) Zatwierdzenie skonsolidowanego bilansu Powiatu Gostyńskiego.  
 
Propozycję zmiany przyjęto w wyniku głosowania- 5 głosów „za”. 
 
Porządek posiedzenia ze zmianą przyjęto w wyniku głosowania – 5 głosów „za”. 
Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad 4) 
Protokół Nr 147/14 z 4 czerwca 2014 r. przyjęto w wyniku głosowania - 4 głosy „za”, 1 wstrzymują-
cy.  
 
Ad 5 a) 
Wniosek Gminy Pępowo w sprawie naprawy drogi powiatowej w miejscowości Magdalenki przed-
stawił Członek Zarządu Pan Jerzy Ptak (nr sprawy: KD-DR.0360.1.43.2014). 
 
Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg – referatu ds. dróg.  
Gmina Pępowo złożyła wniosek w sprawie naprawy drogi powiatowej nr 4925P w miejscowości 
Magdalenki, z uwagi na liczne ubytki w nawierzchni jezdni. Gmina ze swej strony deklaruje pomoc 
finansową w wysokości 22.000,00 tys. zł. Informujemy, że w 2014 r. na terenie Gminy Pępowo 
zostały zapisane w budżecie przy współfinansowaniu gminy następujące zadania: 

1. Budowa chodnika-droga nr 5125 wieś Czeluścin -75.000,00 zł 
2. Przebudowa drogi nr 4914 P Gębice-Krzyżanki - 150.000,00 zł 
3. Przebudowa kanalizacji deszczowej wieś Siedlec - 30.000,00 zł 
4. Przebudowa kanalizacji deszczowej wieś Skoraszewice - 30.000,00 zł 
5. Przebudowa drogi nr 4925 P Gębice-Krzekotowice -150.000,00 zł 

(roboty zakończone-wartość wykonanych robót 134.535,80 zł) 
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Po zakończeniu postępowań o udzielenie zamówienia i wyłonieniu wykonawcy można będzie 
określić jakie środki zostaną zaoszczędzone i przekazane na inne zadania. 
Przy założeniu współfinansowania remontu drogi we wsi Magdalenki w kwocie 44.000,0 zł 
można będzie wykonać remont w ilości około 1000 m2 tj. około 200 mb. 
Termin realizacji po zakończeniu zadań przyjętych do realizacji na terenie Gminy Pępowo. 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie i na powyższy 
cel postanowił przeznaczyć kwotę 22.000 zł.  
Odpowiedzi udzieli KD.DR a Skarbnik przygotuje stosowny projekt uchwały.  
 
Ad 5b) 
Wniosek Gminy Krobia w sprawie dofinansowania zakupu krawężnika w związku z wymianą chod-
nika przy drodze powiatowej przedstawił Członek Zarządu Pan Jerzy Ptak (nr sprawy: KD-
DR.0360.1.42.2014) 
 
Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg – referatu ds. dróg.  
Gmina Krobia planuje wymianę płytek chodnikowych na kostkę brukową przy drodze powiatowej nr 
4909 P w miejscowości Niepart, gdzie zachodzi konieczność wymiany krawężnika na nowy. 
W związku z powyższym Burmistrz Pan Sebastian Czwojda zwraca się z prośbą o dofinansowanie 
zadania poprzez zakup krawężnika wraz z betonem na kwotę około 5,0 tys. zł. Zakup materiałów 
może nastąpić nie wcześniej niż w III kwartale, po przeprowadzonych przetargach i ewentualnych 
oszczędnościach.  
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie.  
Odpowiedzi udzieli KD.DR, a Skarbnik dokona zmian w budżecie w miesiącu sierpniu br.  
 
Ad 5c)  
Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Grabonogu w sprawie zwiększenia planu finanso-
wego wydatków budżetowych w związku z rozwiązaniem umowy użyczenia przedstawił Wicesta-
rosta Janusz Sikora. (nr sprawy: ABG-GN.2501.13.2014) 
 
Opinia Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami  
Dnia 01 stycznia 2014 r. rozwiązano umowę użyczenia cz. działki nr 167/13 wraz z zabudowania-
mi, natomiast 01 czerwca 2014 r. umowę użyczenia lokalu mieszkalnego ze Stowarzyszeniem im. 
Bł. Edmunda Bojanowskiego. Czynsz na rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej „BLIŹNIAK” za lokal 
mieszkalny, w którym znajdują się zbiory muzealne wynosi 130,94 zł miesięcznie (od czerwca do 
grudnia 2014 r. kwota czynszu wynosi 916,58 zł.). Wartość zużycia energii elektrycznej oraz 
ogrzewania budynku „Dworku” i lokalu mieszkalnego wynosi ok. 3 200 zł. rocznie.  
Niezbędny jest też zakup środków czystości celem utrzymania czystości w tych pomieszczeniach. 
Koszt ich zakupu to ok. 500 zł. w skali roku. 
Łączna kwota wydatków od m-ca czerwca do końca bieżącego roku wynosi ok. 3 000 zł. 
Wydział tut. opiniuje pozytywnie zwiększenie planu finansowego na powyższy cel. 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie. Środki finan-
sowe zostaną rozliczone pod koniec roku budżetowego.  
Sprawą zajmie się Skarbnik Powiatu.  
 
Ad 5d) 
Wniosek Pana Filipa Nowackiego w sprawie dofinansowania wyjazdu na Mistrzostwa Europy 
w Książu przedstawił Członek Zarządu Pan Jerzy Ptak. (nr sprawy: BPR.0363.34.2014). 
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Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu  
Tegoroczne Mistrzostwa Europy odbędą się w Książu w dniach od 21 do 24.08.2014 r., ale udział 
w nich uzależnia od wsparcia finansowego ze strony Miasta Gostyń, Starostwa Powiatowego 
w Gostyniu i Firm. 
Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu nie posiada wolnych środków finansowych na ten cel w budże-
cie na rok 2014. 
 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” upoważnił Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu 
do przygotowania ewentualnej możliwości podpisania umowy promocyjnej oraz uszczegó-
łowienia oczekiwań.  
Sprawą zajmie się BPR 
 
Ad 6a) 
Projekt uchwały w sprawie oddania w trwały zarząd nieruchomości na rzecz Zespołu Szkół Zawo-
dowych w Gostyniu przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński (nr sprawy: ABG-GN.6844.3.2014). 
Projekt uchwały dotyczy oddania w trwały zarząd na czas nieoznaczony Zespołowi Szkół Zawo-
dowych w Gostyniu nieruchomości zabudowanej oznaczonej jako działka nr 1661/31 o powierzchni 
0,2320 ha, położonej w Gostyniu, zapisanej w księdze wieczystej nr PO1Y/00041604/3 z przezna-
czeniem na cele statutowe, tj. oświatowe. 
Pozytywne rozpatrzenie wniosku jest uzasadnione, ponieważ przedmiotowa nieruchomość została 
podarowana Powiatowi Gostyńskiemu przez Skarb Państwa z przeznaczeniem na realizację za-
dań Powiatu z zakresu edukacji publicznej.  
 
Uchwała Nr 148/1151/14 w sprawie oddania w trwały zarząd nieruchomości na rzecz Zespołu 
Szkół Zawodowych w Gostyniu została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6b) 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od Gminy Poniec nie-
ruchomości położonej w Poniecu przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński (nr sprawy: ABG-
GN.6822.4.2014) 
W dniu 28 listopada 2013 r. pomiędzy Powiatem Gostyńskim a Gminą Poniec zostało zawarte Po-
rozumienie Nr 185/13, którego strony - z uwagi na konieczność zapewnienia bezpieczeństwa  
w ruchu drogowym - zobowiązały się przystąpić do działań zmierzających do kompleksowej prze-
budowy skrzyżowań dróg powiatowych w Poniecu: ulicy Bojanowskiej z Rydzyńską, Janiszewską 
oraz z drogą prowadzącą do miejscowości Waszkowo i Wydawy. W pierwszym etapie realizacji 
przedsięwzięcia strony miały podjąć czynności zmierzające do nabycia prawa własności terenu 
oznaczonego obecnie jako działka nr 1102/2, niezbędnego do przebudowy skrzyżowania. 
Gmina Poniec zakupiła działkę od właścicieli, a następnie Rada Gminy Poniec w dniu 31 stycznia 
2014 r. podjęła Uchwałę Nr XXXVI/284/2014 o jej nieodpłatnym przekazaniu na rzecz Powiatu 
Gostyńskiego. Ponieważ Zarząd Powiatu zobowiązał się przyjąć darowiznę, niezbędne jest podję-
cie niniejszej uchwały. 
Nabycie przedmiotowej nieruchomości nie wymaga uzyskania zgody Rady Powiatu Gostyńskiego, 
ponieważ na podstawie § 3 ust. 2 pkt 2 Uchwały Nr XVII/146/12 Rady Powiatu Gostyńskiego  
z dnia 10 maja 2012 r. w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami Powiatu 
Gostyńskiego (Dz.Urz. Woj. Wielkopolskiego z 2012 r. poz. 2452) w przypadkach uzasadnionych 
potrzebami Powiatu, Zarząd Powiatu może dokonać nabycia nieruchomości bez konieczności  
uzyskania zgody Rady Powiatu w formie darowizny lub nieodpłatnego przekazania i zrzeczenia  
na rzecz Powiatu.  
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Uchwała Nr 148/1152/14 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny od 
Gminy Poniec nieruchomości położonej w Poniecu została przyjęta w wyniku głosowania: 5 
głosów „za”.  
 
Ad 6c)  
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie wy-
rażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w Podrzeczu przedstawił Sekretarz Pan Le-
szek Maliński. (nr sprawy: ABG-GN.6840.9.2013). 
 
Uchwała Nr 148/1153/14 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych w Podrzeczu została przy-
jęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6d) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXVIII/251/13 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 25 kwietnia 2013 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie własnościowych spółdzielczych praw do lokali położonych w Rawiczu przedstawił Sekre-
tarz Leszek Maliński (nr sprawy: ABG-GN.6840.2.2014). 
 
Uchwała Nr 148/1154/14 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXVIII/251/13 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 25 kwietnia 2013 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na zbycie własnościowych spółdzielczych praw do lokali położo-
nych w Rawiczu została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6e) 
Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności z tytułu zakwaterowania w internacie przy Zespo-
le Szkół Rolniczych w Grabonogu przedstawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik Powiatu.  
Projekt uchwały dotyczy umorzenia opłat za pobyt uczennicy w internacie przy ZSR w Grabonogu 
w kwocie 525,00 zł. 
 
Uchwała Nr 148/155/14 w sprawie umorzenia należności z tytułu zakwaterowania w interna-
cie przy Zespole Szkół Rolniczych w Grabonogu została przyjęta w wyniku głosowania: 5 
głosów „za”.  
 
Ad 6f) 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych (ZSR w Grabonogu) 
przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 
Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody Zespołowi Szkół Rolniczych w Grabonogu na likwidację 
następujących środków trwałych: 
1) przyczepy dystrybutora PD-2,5B, rok produkcji 1988, 
2) wozu asenizacyjnego – cysterny przyczepy , rok produkcji 1997, 
3) zespołu prądotwórczego typ ZAE400/4, rok produkcji 1986 
4) samochodu osobowo- ciężarowego Lublin 3302 PGS 90 LC, rok produkcji 1997 
  
Uchwała Nr 148/1156/14 w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych została 
przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6g)  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych (DPS w Rogowie) 
przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 
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Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody Domowi Pomocy Społecznej w Rogowie na likwidację 
następujących środków trwałych: 
1) odkurzacza Rainbow o numerze inwentarzowym 808-0003, 
2) zmywarki naczyń o numerze inwentarzowym 808-0006, 
3) kuchenki gazowej o numerze inwentarzowym 808-0007 . 
 
Uchwała Nr 148/1157/14 w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych została 
przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6h) 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumień z Gminą Pogorzela o wspólnej realizacji inwesty-
cji przedstawił Członek Zarządu Pan Jerzy Ptak (nr sprawy: KD-DR.0360.1.38.2014)  
Porozumienia dotyczą wspólnej realizacji inwestycji pn.: 
1) przebudowa zatoki autobusowej w ciągu drogi powiatowej nr 4087p Borek Wlkp. – Pogorzela-

Kuklinów w m. Kromolice, 
2) budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 49087P Piaski-Pogorzela-Borzęciczki wieś Elż-

bietków. 
 
Uchwała Nr 148/1158/14 w sprawie zawarcia porozumień z Gminą Pogorzela o wspólnej re-
alizacji inwestycji została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6i) 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia pomiędzy Powiatem Rawickim a Powiatem 
Gostyńskim dotyczącego pokrywania kosztów rehabilitacji uczestników Warsztatów Terapii Zaję-
ciowej w Miejskiej Górce przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora. (nr sprawy: WO-
ZA.0020.19.2014) 
 
Uchwała Nr 148/1159/14 w sprawie zawarcia Porozumienia pomiędzy Powiatem Rawickim a 
Powiatem Gostyńskim dotyczącego pokrywania kosztów rehabilitacji uczestników Warszta-
tów Terapii Zajęciowej w Miejskiej Górce została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów 
„za”. 
 
Ad 6j)  
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu za 2013 r. 
przedstawił Dyrektor SP ZOZ w Gostyniu Pan Piotr Miadziołko oraz Pani Dorota Chlebowska 
Główna Księgowa Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu.  
Dyrektor poinformował, że ww. sprawozdanie zostało pozytywnie zaopiniowane przez Radę Spo-
łeczną SP ZOZ jak i biegłego rewidenta. Wszystkie niezbędne dokumenty zostały dostarczone 
Zarządowi Powiatu.  
Następnie głos zabrała Główna Księgowa Pani Dorota Chlebowska. Poinformowała, że sprawoz-
danie finansowe za 2013 r. składa się z: 
a) wprowadzenia do sprawozdania finansowego za 2013 r. 
b) bilansu na dzień 31.12.2013 r. , 
c) rachunku zysków i strat, 
d) zestawienia zmian w kapitale własnym, 
e) rachunku przepływów pieniężnych, 
f) dodatkowej informacji i objaśnień 
oraz dokumentacji z badania sprawozdania finansowego.  
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Dodała, że sprawozdanie finansowe zostało zaopiniowane przez biegłego rewidenta Panią Magda-
lenę Ostrowską – Wielkopolskie Centrum Audytorsko-Księgowe Spółka z o.o. W opinii tej stwier-
dzono, że sprawozdanie przedstawia rzetelnie i jasno wszystkie informacje istotne dla oceny sytu-
acji majątkowej i finansowej badanej jednostki na dzień 31 grudnia 2013 r., jak też jej wyniku finan-
sowego za rok obrotowy od 1 stycznia 2013 r. do 31 grudnia 2013 r. Sporządzone zostało zgodnie 
z wymagającymi zastosowania zasadami rachunkowości oraz na podstawie prawidłowo prowa-
dzonych ksiąg rachunkowych oraz jest zgodne z wpływającymi na treść sprawozdania finansowe-
go przepisami prawa i postanowieniami statutu SP ZOZ.  
Do końca roku 2013 suma bilansowa (aktywów i pasywów) zmniejszyła się o niecałe 600 tys. zł, co 
jest wynikiem spadku aktywów trwałych związanych z umorzeniem majątku trwałego a przychody 
nowych środków trwałych w postaci urządzeń, obiektów itp. były mniejsze w latach poprzednich. 
Szczegółowy wykaz nowych przyjętych wartości trwałych zawiera załącznik nr 2 do informacji do-
datkowej.  
Ogółem majątek trwały w 2013 r. zwiększył się o kwotę brutto 621 tys. zł, z czego z darowizn 
otrzymano środki trwałe na wartość 405.800 zł. SP ZOZ sfinansował zakup środków trwałych 
w kwocie 117.600 zł. oraz Starostwo Powiatowe 97.700 i wynika to z dotacji. 
Jeżeli chodzi o aktywa obrotowe, to składają się na nie: zapasy, należności krótkoterminowe, in-
westycje krótkoterminowe oraz krótkoterminowe rozliczenia międzyokresowe czynne. Jest tutaj 
wzrost rzędu 600.000 zł. Wynika to ze wzrostu stanu należności z kwoty 2.600.000 zł do kwoty 
3.200.000 zł.  
W 2013 r. w jednostce wystąpiła strata bilansowa w kwocie 1.105.425,22 zł, ale wynik ten po do-
daniu kosztów amortyzacji wykazuje wartość dodatnią w wysokości 411.618,77 zł. Wskaźnik za-
dłużenia SP ZOZ na koniec 2013 r., podobnie jak w roku poprzednim osiąga wartość 0,3.  
Następnie głos zabrał Starosta Robert Marcinkowski. Poprosił o wyjaśnienie zapisu „Stan funduszy 
własnych wykazanych w bilansie zarówno na początek jak i na koniec okresu rozliczeniowego pod-
lega korekcie o osiągnięty wynik finansowy w roku obrotowym oraz nierozliczoną stratę z lat ubie-
głych. Według stanu na dzień 31.12.2013 strata z lat ubiegłych w wysokości 11.427.711,10 zł oraz 
osiągnięty w roku 2013 ujemny wynik finansowy w kwocie 1.105.425,22 zł doprowadza do sytuacji 
ujemnego stanu funduszy własnych i całkowitego braku pokrycia majątku funduszami. Aktywa 
trwałe pokrywane są w całości kapitałami obcymi, tj. zobowiązaniami długo i krótkoterminowymi 
oraz przychodami przyszłych okresów.  
Zapytał w jaki sposób ta narastająca z roku na rok strata wpływa na zobowiązania, jak należy in-
terpretować ten zapis w sprawozdaniu, ponieważ brzmi on niepokojąco.  
Księgowa wyjaśniła, że począwszy od roku 2002 jednostka notuje straty. Najlepszym rokiem był 
rok 2008, gdzie ta strata była rzędu około 55.000 zł. W roku 2013, była jedna z mniejszych strat. 
Straty te są w bardzo różnych wysokościach a kapitały własne są rzędu 7.400.000 zł i nie ulegają 
zmianie, a wartość środków trwałych rośnie.  
Starosta stwierdził, że mamy do czynienia z fikcją księgową, ponieważ nie odzwierciedla to real-
nych wartości. Wyjaśnił, że skoro za szpital zapłaciliśmy około 4mln zł i skoro zainwestowaliśmy 
w ten obiekt około 12 mln zł, to cała wartość tego wszystkiego stanowi kwotę 16 mln zł.  
Sekretarz wyjaśnił, że wartości te figurują w majątku Powiatu a nie w SP ZOZ, który otrzymał nie-
ruchomości w bezpłatne użytkowanie.  
Starosta stwierdził, że sformułowanie ujęte w bilansie zakłóca obraz i zasugerował, aby w następ-
nym zostało inaczej ujęte, ponieważ zapisy te nie odzwierciedlają realnych wartości. Księgowa 
wyjaśniając poinformowała, że będzie to miało duże znaczenie w momencie podjęcia decyzji 
o przekształceniu jednostki w spółkę prawa handlowego. Ponieważ w momencie przekształcenia 
SP ZOZ-u w spółkę, to kapitał SP ZOZ staje się kapitałem spółki i on nie może być ujemny.  
Księgowa podsumowując wyjaśniła, że dopóki jest to w SP ZOZ, jest to wartość historyczna i nie 
odzwierciedla ona wartości obecnego majątku.  
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Starosta stwierdził, że nie ma planów mających na celu przekształcenie SP ZOZ w spółkę. Jeśli 
SP ZOZ będzie się bilansował takie działanie nie zostanie podjęte.  
Następnie Starosta poprosił o informację na temat bieżącego roku w kontekście planu finansowe-
go.  
Dyrektor wyjaśnił, że trudno na razie ocenić, jak będzie wyglądała końcówka tego roku.  
Poinformował, że 9 czerwca 2014 r. NFZ wydał komunikat dotyczący świadczeniodawców w spra-
wie finansowania świadczeń zdrowotnych i płatności za nadwykonania.  
„W związku z notowanym zwiększeniem wartości świadczeń ponadlimitowych wykonanych przez 
świadczeniodawców za okres styczeń – kwiecień 2014 przy jednoczesnym zmniejszeniu wartości 
świadczeń niewykonanych w porównywalnym do analogicznego okresu roku 2013, przypominamy, 
że zgodnie z załącznikiem do rozporządzenia Ministra Zdrowia w sprawie ogólnych warunków 
umów o udzielenie świadczeń opieki zdrowotnej oddział Wojewódzki NFZ jest zobowiązany do 
finansowania świadczeń udzielonych w okresie rozliczonym do kwoty zobowiązania określonej w 
umowie. Jednocześnie informujemy, że aktualna sytuacja finansowa NFZ oraz zasady rozliczania 
świadczeń będących przedmiotem umów zawartych z WOW NFZ nie daje możliwości zwiększenia 
wartości zawartych umów ani dokonania zapłaty za świadczenia ponad limitem. Wobec powyższe-
go przypominamy o konieczności przestrzegania wzajemnych zobowiązań zawartych w umowach 
na realizację świadczeń opieki zdrowotnej obowiązujących w 2014 r.” 
Dyrektor poinformował, że zobowiązania regulowane są na bieżąco. Nie ma zaległości finanso-
wych i nie ma niebezpieczeństwa z tego tytułu. Wyjaśnił, że szpital czekają inwestycje i zakup no-
wego sprzętu np. RTG, ponieważ nie można już go naprawić. Jest to wydatek około 300.000 zł. 
Ponadto respiratory na oddziale anestezjologii trzeba będzie wymienić. Dodatkowo, trzeba również 
zainwestować w nowy drobny sprzęt medyczny, który uległ zniszczeniu.  
Dyrektor wyjaśnił, że dużo jest nadwykonań oraz zabiegów pilnych oraz oczekujących na chirurgii 
dziecięcej. Ilość nadwykonań w szpitalu do końca maja wynosi 800.000 zł.  
Starosta zapytał, jak wygląda realizacja planu finansowego za rok bieżący w stosunku do zakłada-
nych wskaźników w planie finansowym.  
Księgowa wyjaśniła, że takie zestawienie zostało sporządzone za okres 4 miesięcy. Przychody są 
wykonane w 100%. Wyjaśniła, że I kwartał, był bardzo kosztowny dla szpitala ze względu na re-
monty i naprawy sprzętu medycznego.  
Następnie Starosta poprosił o przedstawienie informacji dotyczącej karetek.  
Dyrektor poinformował, że wszystkie sprawy sądowe administracyjne zostały zakończone. 
Wszystkie decyzje prezesa zostały unieważnione. Mamy prawomocny wyrok odnośnie zwrotu do-
finansowania, które otrzymaliśmy z Ministerstwa Zdrowia na ambulanse sanitarne (nie musimy 
zwracać środków finansowych). Wyrok jest prawomocny. Ponadto zasądzono od Ministra Infra-
struktury i Rozwoju na rzecz Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej koszty za-
stępstwa procesowego w kwocie 7200 zł. 
Dyrektor wyjaśnił, że w najbliższy poniedziałek zostanie złożony do sądu pozew na 14 mln zł prze-
ciwko WOW NFZ, jeżeli chodzi o straty związane z ratownictwem medycznym. Kolejne sprawy 
sądowe dotyczą nadwykonań i również musimy się do tego przygotować.  
Starosta zabierając głos zobowiązał Dyrektora SP ZOZ do przygotowania informacji na najbliższą 
sesję dotyczącą ratownictwa medycznego.  
Dyrektor podsumowując wyjaśnił, że kończy się remont oddziału wewnętrznego. Dodał, że szpital 
wchodzi w innowacyjny projekt – elektroniczna szafa lekowa. Szpital na okres testowy otrzyma 3 
takie szafy za darmo. Ułatwi to całą gospodarkę lekową oraz przekaz informacji pomiędzy danym 
oddziałem a apteką. Dostęp do tej szafy będą miały osoby znające kod lub na zasadzie dotknięcia 
linii papilarnych.  
 
Uchwała Nr 148/1160/14 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie za-
twierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 
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Opieki Zdrowotnej w Gostyniu za 2013 rok została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów 
„za”.  
 
Ad 6k)  
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
zmiany uchwały Nr XXXVIII/318/14 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 20 lutego 2014 r. w sprawie 
ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Gostyńskiego przed-
stawił Wicestarosta Janusz Sikora. (nr sprawy: OS.8031.5.2014). 
 
Uchwała Nr 148/1161/14 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/318/14 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 20 lutego 
2014 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Po-
wiatu Gostyńskiego została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 6l) 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia zawartego z Wojewódzką Komendą 
Ochotniczych Hufców Pracy w Poznaniu przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński. 
Aneks do porozumienia dotyczy dodania zapisu: 
„wspólne realizowanie działań na rzecz przeciwdziałania marginalizacji i wykluczeniu społecznemu 
oraz poprawy sytuacji młodych ludzi na rynku pracy w powiecie gostyńskim, po zakończeniu pro-
jektu pn. „OHP jako realizator usług rynku”. 
 
Uchwała Nr 148/1162/14 w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia zawartego z Woje-
wódzką Komendą Ochotniczych Hufców Pracy w Poznaniu została przyjęta w wyniku gło-
sowania: 5 głosów „za”. 
 
Ad 6m) 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
nadania wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego” przedstawił Sekretarz Pan Leszek 
Maliński.  
 
Uchwała Nr 148/1163/14 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Gostyń-
skiego w sprawie nadania wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego” została przy-
jęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”  
 
Ad 6n) 
Projekt uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o 
awans na stopień nauczyciela mianowanego przedstawił Sekretarz Pan Leszek Maliński (nr spra-
wy: OS.4370.3.2014). 
 
Uchwała Nr 148/1164/14 w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli 
ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego została przyjęta w wyniku 
głosowania: 5 głosów „za”. 
 
Ad 6o) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2014 r. przedstawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik 
Powiatu.  
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Uchwała Nr 148/1165/14 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2014 r. została przyjęta w wyniku głoso-
wania: 5 głosów „za”.  
 
 
Ad 6p) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2014 – 2022 przedstawiła 
Pani Eleonora Gościniak Skarbnik Powiatu.  
 
Uchwała Nr 148/1166/14 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2014 – 
2022 została przyjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  
 
Ad 7) 
Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” zatwierdził skonsolidowany bilans Powiatu Gostyń-
skiego. 
 
Ad 8) 
W punkcie „Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Zarzą-
du” głosu nie zabrano.  
 
Ad 9) 
„Wolne głosy i wnioski”. 
W punkcie tym głos zabrał Wicestarosta Janusz Sikora. Poinformował, że Dyrektor SP ZOZ w Go-
styniu złożył pismo do Zarządu Powiatu w sprawie rozbudowy SP ZOZ w Gostyniu zgodnie z zało-
żeniami WRPO na lata 2014-2020. W piśmie tym dyrektor zwraca się z prośbą o możliwość przed-
stawienia propozycji rozbudowy zgodnie z założeniami projektu o tzw. opiekę długoterminową. 
Rozbudowa ta o oddziały opieki długoterminowej jest szansą zwiększenia kontraktu z NFZ, a zało-
żenia WRPO na lata 2014-2020 pozyskaniem środków finansowych na ten cel.  
Starosta zaproponował, aby w tej sprawie Zarząd spotkał się z dyrektorem na początku lipca br. i 
przeprowadził wizję lokalną.  
 
Ad 10)  
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta zamknął 148 posiedzenie Zarządu Powiatu. 
 
 

    Starosta Gostyński 
/-/ Robert Marcinkowski 
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